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Zbli2a siq okres organizacji funkcjonowania wloclawskich plac6wek o6wiatowych.

Zwracam siq do Pana Prezydenta z proSbq o wyra2enie zgody na powr6t oddziat6w zerowych

do wfoctawskich szk6l podstawowych w kt6rych mo2na zgodnie z prawem tworzyi oddziaty
szkolno przedszkoln€, trp. naZazamczu nie ma oddziai6w zerowych w 2adnej szkole, a dla

ciekawoSci poinformuje pafistwa 2e Szkota Podstawowa nr.5 {szkota z oddziatami) dysponuje
w swoich zasobach infrastruktury typowym budynkiem przedszkolnym.

Proszq o rozwiqzanie tego problemu.


